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Październikową sesję rozpoczął szczególny moment. Radni złożyli gratulacje i
podziękowali Pani Annie Tabisz za dwie dekady dobrej współpracy. Po 21 latach
Panią Annę na stanowisku dyrektora szkoły muzycznej zastąpiła Pani Sylwia
Waindok, której życzono dobrych efektów w sprawowaniu funkcji.

Gratulacje odebrała również Pani Elżbieta Lipińska, prowadząca od 25 lat
dzierżoniowskie Koło Dolnośląskiego Oddziału Polskiego Związku Niewidomych. W
tym roku PZN obchodzi 70-lecie istnienia i działalności. List gratulacyjny z rąk
burmistrza odebrał również Bolesław Pankowski z okazji 35-lecia pełnienia funkcji
prezesa Klubu Honorowych Dawców Krwi Polskiego Czerwonego Krzyża przy
Komendzie Powiatowej Policji w Dzierżoniowie.  

W części roboczej rada podjęła uchwały dotyczące m.in. przyszłorocznej
współpracy miasta z organizacjami pozarządowymi, nadania nazwy (Marii
Dąbrowskiej) drodze wewnętrznej, położonej pomiędzy ul. Janusza Korczaka a ul.
Wrocławską. Sporą cześć sesji poświęcono finansom i przyszłorocznym stawkom
podatków od nieruchomości i od środków transportowych. Radni wybrała
ławników do Sądu Okręgowego w Świdnicy oraz sądów rejonowych w
Dzierżoniowie i Ząbkowicach Śląskich na kadencję 2024-2027.
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Projekty uchwał, wraz z ich uzasadnieniami, które rozpatrzono podczas sesji Rady
Miejskiej Dzierżoniowa 23 października

Transmisja wideo z obrad
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